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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
22. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  17. 9. 2013  ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Štefan Gyurica, Anton Radman, Marija Sever, mag. Marija Horvat, Ivan Raj, Dušan Dervarič, Dragica 
Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Bojan Kerčmar, Štefan Krampač in Stanko Bohnec. 
 
Odsotnost so opravičili člani OS: Jožef Horvat, Anton Horvat in Štefan Šarkezi. 
 
Ostali prisotni: Nataša Hozjan, članica NO, Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar - občinska uprava, 
predstavnika medijev Andrej Bedek (Vestnik) in Simona Roudi (Pomurec.com). 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 12 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 
je pod  
 
 
Ad/2 
predlagal naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 22. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava poročila o polletni realizaciji proračuna Občine Črenšovci za leto 2013, 
5. Obravnava poročila Nadzornega odbora o realizaciji proračuna Občine Črenšovci v obdobju  

1-6/2013, 
6. Obravnava rebalansa proračuna Občine Črenšovci za leto 2013, 
7. Obravnava predloga sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 

Črenšovci, 
8. Obravnava predloga Odloka o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

obdelave mešanih komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov v občini Črenšovci, 

9. Tekoče zadeve in 
10. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika  21. redne seje, ki je bila 9.7.2013 ter pregled realiziranih sklepov.  
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je opozorila na napako na peti  strani zapisnika kjer naj se beseda »svetnik« 
zamenja za besedo »pomočnik«. 
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 21. seje OS, ki je bila 9.7.2013 s popravkom na katerega je opozorila 
svetnica mag. Marija Horvat.   
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Ad/4 in Ad/5 
Milena Antolin, računovodkinja, je podala obrazložitev polletne realizacije proračuna za leto 2013, ki ga je OS 
sprejel 26.2.2013. Proračun se izvaja, vendar bo potrebno sprejeti nekatere spremembe, ki pa bistveno ne bodo 
posegale v proračun. Skupna realizacija prihodkov ob polletju znaša 1,329.910,26 € oz. 24 %. Večjih 
investicijskih transferov, razen tekočih za financiranje javnih del, medobčinskega inšpektorata in požarne takse ni 
beležiti. Le ti bodo realizirani v drugem polletju 2013, ko bodo končani vsi investicijski projekti in posredovani vsi 
zahtevki za izplačilo. V začetku januarja smo prejeli tudi znesek sofinanciranja za gasilski dom Črenšovci v višini 
99.252,10 €, ki bi moral biti nakazan že v letu 2012. V letošnjem proračunu se pričakuje tudi končno nakazilo za 
izvajanje dokončnih aktivnosti na projektu ROKIC DROM in aktivnosti na projektu ROMA CARAVAN, ki pa ob 
polletju še niso bili realizirani. V tabelarnem delu proračuna so vključena tudi dodatna sredstva občini Črenšovci 
za leto 2013 po 21. in 23. členu v višini 94.149,00 €. Napoved za koriščenje sredstev je bila oddana pravočasno 
in za projekt  Ureditev kolesarske steze Črenšovci – Bistrica. Ob upoštevanju presežka prihodkov nad odhodki iz 
leta 2012 je za odhodke po planu bilo namenjeno 5,590.249,00 € in vsi so tudi razporejeni, porabljenih ob polletju 
je 1,474.132,37 € oz. 26 %. V sklopu tekočih odhodkih in transferjih ni beležiti večje porabe, ki bi odstopala od 
planiranega, razen na novo vključenih postavk za sofinanciranje programov javnih del v skupni višini 13.000,00 €, 
saj prvotno niso bili planirani, ker ob prvi prijavi programov na ZZ RS, le-ti niso bili odobreni. Realizacija tekočih 
transferov je ob polletju 42 %, financiranje poteka nemoteno v skladu s podpisanimi pogodbami. Za financiranje 
društev so bile ob koncu meseca junija in začetku julija podpisane pogodbe, nakazila sredstev se bodo vršila v 
drugem polletju. Za poplačilo že delno v lanskem letu začete investicije razširitve in ureditve pokopališča v Žižkih 
je bilo porabljenih 51.994,00 €. Za izdelavo investicijske in projektne dokumentacije za namen energetske 
sanacije OŠ Črenšovci in Bistrica je bilo porabljenih 33.000,00 €. Pogodba za sofinanciranje s strani ministrstva 
je podpisana, vendar se bodo dela začela izvajati v naslednjem letu. Za storitve projektiranja za Pomurski 
vodovod - sistem A so bile podjetju Lineal do začetka avgusta poravnane vse obveznosti, prav tako do 
svetovalnega inženirja. Izdani so bili tudi zahtevki za sofinanciranje do ostalih občin  pogodbenic. Za 
sofinanciranje nakupa vozila za PGD Trnje je bilo letos že nakazanih 16.218,00 €. Občina Črenšovci v proračunu 
namenja 15.000,00 € na sofinanciranje nakupa reševalnega vozila za ZD Lendava in 2.200,00 € za sofinanciranje 
nabave avtobusa za krvodajalce. Za izgradnjo CEROP-a je bilo do polletja po pogodbi nakazanih 37.071,67 €. Za 
najnujnejša investicijska vlaganja v šole je rezerviranih 40.000,00 €, zneski za posamezno šolo v tem trenutku še 
niso opredeljeni v celoti. Občina Črenšovci trenutno še nima dolgoročnih, ima pa najetih 100.000,00 € 
kratkoročnega kredita, ki smo ga najeli za poplačilo obveznosti do svetovalnega inženirja in podjetja Lineal d.o.o. 
in ga moramo vrniti do 31.12.2013. 
 
Nataša Hozjan, članica NO,  je predstavila poročilo Nadzornega odbora Občine Črenšovci o realizaciji proračuna 
Občine Črenšovci v obdobju 1-6/2013. NO je pregledal konto  402512 -  strošek zavarovanja zaposlenih, opreme 
in objektov, subvencije za študente, enkratne pomoči za novorojenčke in odkup zemljišča – konto 420601. Ob 
pregledu zavarovalnih polic, po katerih je zavarovano premoženje v lasti občine, odgovornost občine do tretjih 
oseb in osebe, ki so zaposlene v Občini Črenšovci je NO ugotovil, da ima občina v smislu dobrega gospodarja 
zavarovane najpogostejše rizike. H kolektivnemu zavarovanju so pristopili vsi stalno zaposleni delavci, ki pa 
celotno premijo odplačujejo ob izplačilu plače (5,00 EUR na osebo na mesec). Ugotovitve NO so, da je 
premoženje korektno zavarovano, zaposleni nezgodno zavarovanje plačujejo sami, občina je v smislu učinkovite 
porabe javnih sredstev pridobila ponudbe drugih in izbrane zavarovalnice leta 2005. Glede na to, da občina vsako 
leto na novo sklepa zavarovalne police za objekte in opremo, ki se tekoče pridobiva in aktivira oz. se premoženje 
nenehno povečuje, je  NO predlagal, da občina v začetku tekočega leta pridobiti ponudbe vsaj treh konkurenčnih 
zavarovalnic, ki aktivno delujejo v lokalnem prostoru. Na podlagi Pravilnika o stimulaciji študentov Občine 
Črenšovci (Ur. list RS, št. 14/2006) vsako leto v spomladanskem času objavi razpis za dodelitev stimulacije 
študentom, ki so se v tekočem šolskem letu vpisali v višji letnik ali v prejšnjem letu diplomirali. Vlogo morajo 
študenti vložiti do 31. marca. Ugotovljeno je, da so vsi študenti in diplomanti prejeli nakazila, ki so opredeljena v 
omenjenem pravilniku. Enkratna denarna pomoč za novorojenčke se nakazuje na podlagi Pravilnika o enkratni 
denarni pomoči za novorojence v Občini Črenšovci (Ur. list RS, št. 11/2009). Znesek enkratne denarne pomoči za 
novorojence je 100,00 € in  knjiga Monografija o Občini Črenšovci. NO je ugotovil, da je v letu 2012 zaprosilo za 
enkratno denarno pomoč za novorojenca 34 staršev, do 9. avgusta 2013 pa 26 staršev. Vse vloge so bile 
popolne in je z vsemi bil sklenjen tudi sporazum o enkratni denarni pomoči za novorojenca. Tudi vsa nakazila so 
bila nakazana v skladu s pravilnikom, to je v osmih dneh po sklenitvi sporazuma o enkratni denarni pomoči za 
novorojenca, ki ga skleneta upravičenec in Občina Črenšovci. Pregledana je bila dokumentacija nakupa 
stavbnega nezazidanega zemljišča s parcelnima številkama 695/4 in 695/5 k.o. Srednja Bistrica. V naravi sta to 
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parceli, ki tvorita celoto in se nahajata ob vaško - gasilskem domu na Srednji Bistrici, pogodba pa je bila 
sklenjena med Občino Črenšovci in Splošno kmetijsko zadrugo Črenšovci z.o.o. Pri tem poslu je NO pregledal 
cenitveno poročilo »Ocena tržne vrednosti nepremičnine«, ki ga je izdelal sodni cenilec Anton Kolarič, 
kupoprodajno pogodbo med strankama in pripadajočo dokumentacijo. Skupni posel je bil v vrednosti 9.383,00 
EUR (+ DDV) za skupno površino zemljišča 853,00 m2. To ustreza ceni 11,00 EUR po m2, kar je tudi predlagana 
cena v cenitvenem poročilu. V naravi ti parceli predstavljata parkirišče ob prej omenjenem vaško gasilskem 
domu. Iz tega naslova občina utemeljuje nakup. NO ni ugotovil nepravilnosti pri tem poslu, predlaga pa, da bi v 
bodoče bilo smiselno pridobiti dve cenitveni poročili, še posebej v primeru nakupa v večji vrednosti. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da prihaja do razlika med pogodbeno vrednostjo pri nakupu zemljišč  
predstavljenih s strani NO in vrednostjo v proračunski postavki, zato prosi za pojasnilo. Pohvalil je, da je NO 
pregledal in obravnaval tudi manjše proračunske postavke. 
 
Milena Antolin, računovodkinja je povedala, da postavka vsebuje še notarske stroške, plačilo davka, cenitveno 
poročilo. V postavki je zajeta vrednost še ene kupoprodajne pogodbe o nakupu zemljišča, ki pa je NO ni 
obravnaval. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-22/2013-135: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Črenšovci za 
leto 2013. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-22/2013-136: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme poročilo Nadzornega odbora o realizaciji proračuna Občine 
Črenšovci v obdobju 1-6/2013. 
 
Ad/6 
Župan je predstavil predlog rebalansa proračuna za leto 2013 in povedal, da je Občina Črenšovci v letu 2011 
prejela dokaj visok znesek vplačila iz naslova davka na dediščine in darila. S strani DU in UJP je bilo 
zagotovljeno, da sredstva pripadajo naši občini na podlagi sklenjenih poslov dedičev beltinške grofice. V letu 
2013 pa smo z DU in UJP prejeli poziv, da moramo sredstva v višini 137.000,00 € nemudoma vrniti, saj ne 
pripadajo v celoti naši občini, ampak tudi okoliškim občinam. Vračilo teh sredstev je predstavljalo velik zalogaj in 
hkrati izgubljeni vir lastnih sredstev za sofinanciranje začetih investicij.  
Projekt osnovne komunalne infrastrukture v romskih naseljih s katerim je občina uspešno kandidirala na javnem 
razpisu MGRT je vključen v rebalans za leto 2013 na odhodkovni strani v višini 261.500,00 € brez DDV in na 
prihodkovni strani v višini 224.610,00 €. 
Povečala se je postavka za sofinanciranje izgradnje kolesarske steze Črenšovci – Bistrica iz 70.000,00 € na 
167.300,00 € in zmanjšala postavka za energetsko sanacijo objektov OŠ Črenšovci in OŠ Bistrica iz 176.000 € 
na 48.000 €. Omenjena projekta sta 3-letna, vrednost del, ki bi se naj po planu izvajala letos, se bodo prestavila 
in začela izvajati v letu 2014. Podrobno je obrazložil splošni del rebalansa proračuna in pri bilanci prihodkov 
povedal, da rebalans proračuna predvideva skupno 4,992.741,91 € prihodkov, kar je skupno gledano na letni 
ravni za  9 % manj od predvidenega za leto 2013, ki so razdeljeni v davčne, nedavčne, kapitalske in transferne 
prihodke. Z vidika obsega prihodkov je proračun glede na lansko leto nekoliko nižji  in v nekaterih segmentih 
delno tvegan, glede na splošno finančno situacijo v državi. Kar se tiče ostalih javnih virov, ki so zagotovljeni izven 
primerne porabe je v vsaki pogodbi opredeljeno tveganje, ki je včasih celo tako izrazito, da če državnih sredstev 
ne bo, se celotno breme financiranja prenaša na občine. 
Podrobno je predstavil financiranje projekta Pomurski vodovod – sistem A in povedal, da je  25.7.2013 bila 
podpisana pogodba med občinami in Ministrstvom za kmetijstvo in okolje. Projekt je del Operativnega programa 
razvoja okoljske in prometne infrastrukture za obdobje 2007-2013 in bo v višini 26,2 milijona evrov sofinanciran iz 
Kohezijskega sklada.  Z uresničitvijo projekta, ki se bo predvidoma zaključil do oktobra 2015, se bo izboljšala 
javna oskrba s pitno vodo za približno 23.700 prebivalcev. V okviru projekta je poleg ureditve glavnega centra 
vodenja v Lendavi med drugim predvidena tudi hidravlična izboljšava dobrih 124,8 kilometra cevovodov ter 
novogradnja dodatnih 24,2 kilometra, 17 prečrpališč bo nadgrajenih ali na novo zgrajenih kot tudi 9 merilnih oz. 
regulacijskih jaškov. Poleg tega bosta nadgrajena tudi vodna vira Gaberje (s sedanjih 65 l/s na 99 l/s) in Turnišče 
(s sedanjih 30 l/s na 45 l/s). Vodovodna omrežja v posameznih občinah se bodo povezala v zaključeno celoto. Po 
zaključku projekta bo iz celotnega vodovodnega sistema opuščenih oziroma izključenih 11 neustreznih vodnih 
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virov, in sicer Črenšovci, Žižki, Trnje, Dolnja Bistrica, Gornja Bistrica, Dobrovnik, Strehovci, Kobilje, Hotiza, 
Odranci in Velika Polana. Celotna vrednost investicije je 26.572.087,59 EUR brez DDV, od tega je upravičenih 
stroškov za sofinanciranje iz Kohezijskega sklada 26.212.270,59 EUR. Sofinanciranje projekta je naslednje:  

 71,83 % iz Kohezijskega sklada oz. 19.087.644,37 EUR,  

 12,68 % iz državnega proračuna oz. 3.368.407,84 EUR,  

 8,76 % oz. 2.327.407,11 EUR iz Zakona o razvojni podpori Pomurski regiji v obdobju 2010-2015 in  

 6,73 % iz občinskih proračunov oz. 1.788.628,27 EUR.  
V rebalansu je planiran obseg del po terminskem planu za september in oktober 2013. Dela opravljena novembra 
in decembra predstavljajo strošek in priliv proračuna v letu 2014. Tako je planirano po terminskem planu za 
posamezna dela in denarnem toku prihodke za samo gradnjo v višini 1,263.500 €, odhodke pa v višini 1,286.030 
€. Gledano skupno bi proračun Občine Črenšovci ob predpostavki, da se udejanjijo vsi planirani prihodki v višini 
4,992.741,91 €, ter ob prenosu neporabljenih sredstev iz leta 2012  razpolagal s 5,089.883,91 €.  
Pri bilanci odhodkov je povedal, da je odhodkovni del proračuna zajet v splošnem in posebnem delu, ter v načrtu 
razvojnih programov. Glede na to, da je občinski proračun izravnan, je za porabo oz. načrtovane odhodke 
predvideno 5,089.883,91 €, z vključitvijo presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2012 v višini 97.142 €. V 
proračunu je za področje tekoče porabe oz. tekočih odhodkov in tekočih transferov predvideno 2,289.301,02 € ali 
45 % porabe, za investicijske odhodke in transfere pa 2,800.582,89 € ali 55 % porabe. 
Podrobno je obrazložil predlog investicijskih odhodkov in načrt razvojni programov predlaganih in načrtovanih 
investicij. Skupno je na odhodkovnih postavkah predvidenih za leto 2013 2,800.582,89 €, kar je 16 % manj glede 
na plan.  
 
Štefan Gyurica, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da je 
odbor obravnaval rebalans proračuna in letni načrt razpolaganja in pridobivanja nepremičnega premoženja in 
predlaga OS, da letni načrt in rebalans proračuna sprejme v predloženi obliki. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da ga moti, da se v dvorani vaško-gasilskega doma na Srednji Bistrici na bo 
uredilo ogrevanje in se boji, da bo  zaradi tega v jesenskem in zimskem času dvorana samevala.  Predlagal je, da 
se sprejme zavezujoči sklep, da se ureditev ogrevanja vaške dvorane na Srednji Bistrici zagotovi v proračunu za 
leto 2014.  
 
Župan je povedal, da bo investicija ogrevanja predlagana v naslednjem proračunskem letu, da pa zavezujočega 
sklepa ne bo predlagal.   
 
Mirko Šernek, član OS, je povedal, da se strinja, da se v naslednjem letu uredi ogrevanje v dvorani na Srednji 
Bistrici in vprašal zakaj še ni nabavljen avtobus za krvodajalce. 
 
Župan je pojasnil, da nabavo avtobusa za krvodajalce vodi Univerzitetni klinični center Maribor, nakup 
reševalnega vozila pa Zdravstveni dom Lendava. 
  
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je dvorana vaško-gasilskega doma na Srednji Bistrici skoraj vsak 
vikend zasedena in če bi bilo urejeno ogrevanje bi se koristila tudi v jesenskem in zimskem času. Zanimalo jo je 
koliko sredstev se namenja posamezni šoli za investicijsko vzdrževanje glede na zmanjšanje sredstev. 
 
Dragico Gruškovnjak, članico OS, je zanimalo za kaj se namenjajo sredstva pridobljena od najema dvorane. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je po podatkih g. Majcena 700,00 EUR sredstev od najemnin, ki 
bodo porabljena za ureditev potrebnega v dvorani npr. postavitev vetrolova, dodatno opremo v kuhinji in drugo. 
  
Župan je glede sredstev za investicijsko vzdrževanje šolam povedal, da v tem trenutku ne ve koliko sredstev bo 
katera šola dobila, saj je to odvisno od potreb po investicijskem vzdrževanju posamezne šole.  
 
Na vprašanje Mirka Šerneka, člana OS, kaj bo z občinami je župan povedal, da imamo iste informacije kot jih 
slišimo iz medijev in je mnenja, da se ukinitev občin ne more zgoditi kar tako na ad hoc in da bodo najbrž 
pripravljeni še kakšni kriteriji za ukinitev občin, ne le število občanov. Boji pa se drugih napovedi. Da se bodo 
sredstva zmanjšala, naloge pa ostale iste. 
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Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da se s predlogom rebalansa proračuna strinja in predlagal, da se vanj 
vključi tudi postavka za ureditev razsvetljave na igrišču na Dolnji Bistrici v znesku 10.000,00 EUR, saj je igrišče 
urejeno in bo predano svojemu namenu. 
 
Župan je povedal, da žal v tem rebalansu to ni možno. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-22/2013-137: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni načrt razpolaganja in pridobivanja nepremičnega 
premoženja Občine Črenšovci za leto 2013.  
 
Člani OS so soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-22/2013-138: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme rebalans proračuna Občine Črenšovci za leto 2013. 
 
Ad/7 
Ivan Raj, podžupan in predsednik Odbora za komunalo in infrastrukturo, je povedal, da je odbor na svoji 9. seji 
upoštevajoč pripombe številnih investitorjev obravnaval problematiko gradnje stanovanjskih hiš na območju 
občine in predlaga OS, da sprejme sklep, da se v sklopu postopka sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu v odlok vključi besedilo: »Strehe na stanovanjskih in pripadajočih gospodarskih objektih in 
pritiklinah, na objektih družbene infrastrukture in na poslovnih objektih so praviloma enakostranične dvokapnice 
poljubnih naklonov, lahko pa so tudi ravne.« 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je potrebno izenačiti vsa naselja in dovoliti gradnjo tudi hiš z ravnimi 
strehami.   
 
Marija Sever, članica OS, je povedala, da se strinja s predlogom in je potrebno iti s časom naprej. Dejstvo je 
namreč, da nizkoenergijska gradnja postaja vedno bolj aktualna tudi pri nas in ne bi bilo prav, da mladim 
investitorjem to preprečujemo z izgovorom, da se želi ohraniti arhitektura in avtohtonost, ki je naši pokrajini že 
davno odvzeta. 
 
Bojan Kerčmar, član OS, je povedal, da se tudi nanj obračajo občani z željo, da se uredi oziroma dovoli gradnja 
stanovanjskih hiš z ravnimi strehami in ni prav, da se v centru Črenšovec to dovoli, nekaj metrov stran pa ne. 
Glede zagovornikov kulturne dediščine oziroma prekmurske arhitekture je povedal, da bi na to bilo potrebno 
misliti že pred 40 in več leti, ko so se začele graditi hiše s tujimi elementi, ki niso bile v harmoničnem razmerju s 
pokrajino. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da ne podpira gradnje hiš z ravnimi strehami na celotnem območju občine, 
saj smo že tako urbanistično neurejeni, ravne strehe pa to še poslabšajo. Potrebno je na sejo povabiti 
strokovnjake s tega področja in določiti območja kjer bodo dovoljene gradnje stanovanjskih hiš z ravnimi 
strehami. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da podpira ohranjanje kulturne dediščine in panonske arhitekture 
vendar je le-ta že davno porušena in občanom se ne zdi pošteno, da je v sosednjih občinah takšna gradnja 
dovoljena, v naši pa ne. Mladi danes strmijo k moderni  ter energetsko varčni gradnji in ni prav, da jih pri tem 
oviramo.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da če se ozremo po hišah v naših vaseh lahko hitro ugotovimo, da so barve 
fasad in lege streh izven sprejetih pravil in da že najmanj dve leti javnost, predvsem mladi pritiskajo na ureditev 
aktov, ki bodo dovoljevali tudi gradnje hiš z ravnimi strehami, tako zaradi modnega trenda kot tudi zaradi 
energetske učinkovitosti. Pri odločanju je potrebno upoštevati tudi želje in ne samo ozko gledati na arhitekturo, ki 
je že tako izničena.  
 

Po obravnavi so člani OS so soglasno sprejeli  SKLEP štev. 0320-22/2013-139: 
V Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Črenšovci se naj 
vključi naslednje besedilo: »Strehe na stanovanjskih in pripadajočih gospodarskih objektih in pritiklinah, 



6 

 

na objektih družbene infrastrukture in na poslovnih objektih so praviloma enakostranične dvokapnice 
poljubnih naklonov, lahko pa so tudi ravne.« 
 
Ivan Raj, podžupan in predsednik Odbora za komunalo in infrastrukturo, je povedal, da se je odbor seznanil, da je 
podjetje Agrotrade izrazilo interes za nakup zemljišča v obrtni cini v Črenšovcih in ker delan lokacija posega tudi 
na območje urejanja ČR 6 odbor predlaga, da se pristopi k izvedbi OPPN ČR 6 s katerim se opredelijo pogoji in 
namen uporabe predmetnih zemljišč za potrebe podjetništva oziroma obrti.   
 
 
Ad/8 
Župan je povedal, da se z Odlokom o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave 
mešanih komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v občini 
Črenšovci v bistvu ureja le del odprtih vprašanj povezanih z odpadki. Zaradi pomembnosti področja, ki je  pod 
drobnogledom Evropske komisije je predlagal, da občinski svet predmetni odlok v predloženi vsebini sprejme.  
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-22/2013-140: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odloka o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih 
javnih služb obdelave mešanih komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov v občini Črenšovci. 
 
 
Ad/9 
Vladimir Žalik, član OS, je kot predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu člane seznanil s 
sklepi sveta sprejetimi na 5. seji ter pozval svetnike na predavanje s strani policije o spremembah prometnih 
pravil, ki bo 2. oktobra 2013 ob 18. uri v kulturni dvorani v Črenšovcih.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je apeliral na Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, da opozori PP Lendava  
o problematiki tovornega prometa skozi Gornjo Bistrico, pri katerem ne gre za dostavo temveč tranzit.  
 
Župan je člane seznanil s prošnjo za povračilo stroškov delovanja društva za zaščito živali Pomurja povezanih z 
opravljenimi deli v romskih naseljih, ozaveščanjem občanov in zbiranjem informacij o zapuščenih živalih v Občini 
Črenšovci in povedal, da so se društvu v okviru rebalansa zagotovila sredstva v višini 1.000,00 EUR. 
 
 
Ad/10 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je vprašala kako daleč smo s komasacijo zemljišč v občini saj se ja nanjo obrnil 
občan, ki ga zanima to vprašanje . 
 
Župan je povedal, da so ključni problem soglasodajalci, saj za območja, ki so zajeta v območju NATURE ni dano 
soglasje za izvedbo komasacije, občinski svet pa se je odločil, da se komasacija izvede na celotnem območju 
občine.  Zdaj je sicer stališče, da bo možno tudi na območju NATURE izvesti komasacijo, vendar postopki na 
državnih institucijah, kljub večkratnim urgencam, potekajo s »polžjo« hitrostjo. Navedel je primer, ko smo na 
poplavno študijo čakali eno leto. Velika ovira pri izvajanju je tudi Zavod za kulturno dediščine Slovenije. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je s strani direktorja SKZ Črenšovci seznanjen, da bi trgovsko podjetje 
TUŠ bilo pripravljeno v Črenšovcih odprti franšizo in da SKZ ponuja sedanje prostore v prodajo. Vprašal je ali bi 
jih bila pripravljena kupiti občina. 
 
Župan je povedal, da je tudi sam  o tem seznanjen in da je predlagal direktorju SKZ, da ponudi prodajo na trgu. 
Ključni problem, da bi občina to kupila so finance.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da bi imenovali skupino, ki bi stopila v stik tudi z drugimi trgovskimi podjetji, 
saj kot je videti Mercator ni zainteresiran za vlaganje na našem območju in lahko se zgodi, da bomo ostali brez 
osnovne trgovske oskrbe. 
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Ivan Raj, podžupan, je povedal, da bi SKZ morala opravljati najprej svoje poslanstvo, to je združevati kmetijske 
pridelovalce z namenom, da s skupnimi močmi uresničujejo svoje gospodarske cilje in da se je žal  to v 
preteklosti zanemarilo. Imeli smo projekte, ki zaradi nezainteresiranosti vodstva SKZ niso zaživeli in danes SKZ 
živi le od trgovske marže. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je trgovska ponudba v občini zelo slaba in da bi morali podpreti 
slovenskega trgovca. Ker je občina že solastnik prostorov bi bilo smiselno odkupiti celoten objekt. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je opozoril, da bankine v Trnju še vedno niso popravljene od zimskega pluženja.  
Predlagal je, da se opravi pregled vseh cest. 
 
Župan je povedal, da se bodo zaradi izvedbe del na novem vodovodnem omrežju, ki bo ponekod posegel tudi v 
cestišče in v sklopu katerega je predvidena tudi sanacija cestišč, sanirali le najnujnejši cestni odseki. 
 
 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 2025. 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                         Anton TÖRNAR, župan 
 
 

 
 
  

 


